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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v pátek 9. února 2018 od 19:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan  Götz,  Zdeněk  Liška,  Marcela  Pažoutová,  Miroslav  Liška,   Jiřina  Lukášová,  Miroslava
Mervová, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz, Milan Franc - omluveni

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a paní Mgr. Jana Runkasová.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Rozpočet obce na rok 2018 a rozpočtový výhled

2. Dotace na činnost spolků v roce 2018

3. Inventarizace majetku obce

4. Rozpočtová opatření 2018 a kontrola rozpočtových opatření 2017

5. Krajská vědecká knihovna Liberec – dodatek ke smlouvě o zpracování knih

6. Liberecký kraj – žádost o vyjádření k žádosti dopravce

7. Různé:

 Informace o chodu obce

 Myslivecké sdružení Kunratice – zahrady – pomník Svatého Huberta

 Liberecký kraj – žádost o dotaci z POV – oprava místní komunikace 2c

 DSO Mikroregion Frýdlantsko – smlouva o správě cizího majetku a souhlas s převodem rozhlasů

8. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – Rozpočet obce na rok 2018 a rozpočtový výhled:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s rozpisem rozpočtu obce na rok 2018 a s rozpočtovým výhledem. Rozpočet
byl  zveřejněn  v souladu  se  zákonem  od  18.  ledna  do  5.  února.  K dnešnímu  dni  k návrhu  nedorazily  žádné
připomínky. Rozpočet počítá s příjmy ve výši 6.450.000,- Kč a výdaji ve výši 6.750.000,- Kč. Závaznými parametry
rozpočtu  jsou  paragrafy.  Rozpočet  je  navržen  jako  schodkový.  Vzhledem k  aktuálnímu zůstatku  na  účtu  FRB
můžeme na půjčky obyvatelům uvolnit 300.000,- Kč. Oproti návrhu došlo k  navýšení celkového objemu rozpočtu o
90 tisíc  korun,  kdy  je  zohledněna dan  z  příjmů právnické  osoby za  obec.  Od prvního ledna  došlo  ke  změně
v odměňování  zastupitelů  
a ve volebním roce musí rozpočet počítat například i  s odchodným pro uvolněné zastupitele. Rozpočet rovněž
počítá  s opravami  i  investicemi.  Zohledňuje  se  projektová  příprava  nových  chodníků  a  oprava  stávajících.
V letošním roce se  zpracují energetické průkazy budov MŠ a ZŠ. Proběhne výměna oken v  MŠ. Rozpočet obsahuje
také členské příspěvky DSO  Mikroregionu Frýdlantsko v celkové výši 248 tisíc korun. Kromě klasického příspěvku
11,-Kč za obyvatele je například 200 tisíc korun určeno na cyklostezku Heřmaničku. Přispíváme také na prevenci
kriminality.  
Dále Mikroregion připravuje projekt na nákup mobilního podia a v rámci svazku obcí chceme podpořit psovody
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z Černous, aby nám tato složka Policie zůstala v regionu. Současně s rozpočtem schvalujeme rozpočtový výhled,
který je takovým vodítkem při sestavování rozpočtu na další roky.

Usnesení číslo
1/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje rozpočet obce Kunratice na rok 2018
jako schodkový v celkové výši - příjmy: 6.450.000,- Kč a výdaje: 6.750.000,- Kč. Schodek
rozpočtu ve výši 300.000,- Kč bude pokrytý z Fondu rozvoje bydlení. Závaznými parametry
rozpočtu jsou paragrafy. Rozpis rozpočtu je přílohou zápisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
2/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje rozpočtový výhled obce Kunratice 
na období let 2018 – 2021.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Dotace na činnost spolků v roce 2018:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostmi o individuální dotace na činnost spolků na rok 2018. Po novele
zákona  č.  250/2000  Sb.,  Zákon  o  rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů,  kterými  se  změnil  způsob
poskytování dotací. Jedná se tzv. individuální dotace. Obec bude s  žadateli, kterými jsou spolky fungující na území
naší obce, uzavírat veřejnoprávní smlouvy. Jedná se o TJ Sokol, který žádá o dotaci ve výši 20 tisíc, dále hasiči
žádající  o  20  tisíc  
a myslivci žádající o 10 tisíc. Kontrolou bylo zjištěno, že v uplynulém roce hasiči dotaci nevyčerpali celou, proto byli
v souladu s veřejnoprávní smlouvou vyzváni k vrácení nedočerpané částky ve výši 11.340,- Kč. Částka byla vrácena
zpět na účet obce.
Mgr. Jana Runkasová – u Sokola to je navýšeno o 5 tisíc korun?
Starosta – ano, kvůli práci s mládeží.

Před hlasováním nahlásili všichni zastupitelé střet zájmů při hlasování o dotaci pro hasiče.

Usnesení číslo
3/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve
výši 20.000,- Kč žadateli  Tělovýchovná jednota Sokol Kunratice, spolek, IČ 40229912, se
sídlem Kunratice 9, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy  
se žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
4/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve
výši  20.000,-  Kč žadateli  Sboru dobrovolných hasičů Kunratice,  IČ  49111698,  se sídlem  
Kunratice  159,  464  01  Frýdlant  a  zároveň  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  
se žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
5/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve
výši 10.000,- Kč žadateli Mysliveckému spolku Kunratice – zahrady, IČ 46746081, se sídlem
Žitavská 3008, Větrov, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy
se žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Inventarizace majetku obce:  
Pan místostarosta seznámil zastupitelstvo s průběhem inventarizace majetku za rok 2017. Inventury proběhly bez
závad. Dochází k odpisu drobného majetku, zejména nábytku ve školce. Majetek, který se likviduje je nefunkční
nebo morálně  zastaralý.  K  fyzické  likvidaci  vyřazeného majetku  dojde  při  svozu  nebezpečného  a  objemného
odpadu.

Usnesení číslo
6/2018

Zastupitelstvo  obce Kunratice  po projednání  bere  na  vědomí  informace  o inventarizaci
majetku v roce 2017 a schvaluje inventarizační zápis i návrhy na vyřazení majetku.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Rozpočtová opatření 2018 a kontrola rozpočtových opatření 2017:  
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Pan starosta seznámil  zastupitelstvo s rozpočtovými opatřeními  z loňského a letošního roku.  Od 15.  prosince  
do konce roku dorazily mzdové prostředky na VPP ve výši 68.157,- Kč, zároveň přišla část dotace na rekonstrukci
KD  
a odměna za Skokana roku, kdy jsme obdrželi 90% z částek 300 a 150 tisíc korun. Do konce roku byla provedena
také vnitřní  úprava rozpočtu.  Dále jsme obdrželi  dotace na lesní  hospodaření  v celkové výši  8.480,-  Kč.  První
letošní opatření se týká finančních prostředků na prezidentské volby ve výši 22 tisíc korun.

Usnesení číslo
7/2018

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č. 1/2018 a bere na vědomí rozpočtová opatření dle přílohy č. 9/2017 provedená od 15. 12.
2017 do 31. 12. 2017. Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Krajská vědecká knihovna Liberec – dodatek ke smlouvě o zpracování knih:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s dodatkem k rámcové smlouvě. Vždy na začátku roku uzavíráme dodatek  
k  rámcové  smlouvě  o  zpracování  knih,  kterou  máme uzavřenou s  Krajskou  vědeckou knihovnou v  Liberci.  V
dodatku se vždy stanoví výše peněz, za něž budou knihy v daném roce pořízeny. Letošní dodatek je v pořadí již
desátý. Oproti minulým letům, kdy jsme nakupovali knihy za 5 tisíc korun, počítá letošní rozpočet s částkou 10 tisíc
na tuto službu.

Usnesení číslo
8/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje dodatek č. 10 pro kalendářní  rok
2018  
k Rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih uzavřené s Krajskou vědeckou knihovnou
Liberec a pověřuje starostu k jeho podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Liberecký kraj – žádost o vyjádření k žádosti dopravce:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s žádostí  Libereckého  kraje  o  vyjádření  k žádosti  autodopravce  pana
Ouhrabky. Dopravci každoročně žádají Liberecký kraj o vydání licence na provoz autobusových linek, ten pak žádá
dotčené obce, jimiž autobusová linka pojede o vyjádření. V dohledné době dorazí i žádost od pana Brzáka, který
provozuje linku do Benteleru.  Pan Ouhrabka bude jezdit  do Bílého Potoka do společnosti CIS.  Vydání našeho
souhlasu nic nebrání.

Usnesení číslo
9/2018

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  s vydáním  licence  k provozování
vnitrostátní zvláštní linkové osobní dopravy dopravci Jan Ouhrabka, IČ 65069552, se sídlem
Hejnice 634, 463 62 Hejnice.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Informace o chodu obce:  
Pan Starosta informoval zastupitelstvo o všeobecných záležitostech týkajících se nejen naší obce.

 Zpráva lesního hospodáře – v roce 2017 nebyla prováděna úmyslná těžba, jednalo se pouze o probírky a nutné
pěstební práce. Zalesněné holiny zdárně odrůstají, čemuž pomáhá nejen ožínání kultur, ale i nátěry proti okusu.
Situace ohledně kůrovce byla rovněž příznivá, neboť bylo nutné zpracovat pouze 7,12 m 3 dřeva. Rovněž říjnová
vichřice Hervart  nezanechala v obecních lesích velké škody.  Náklady činily  58.879,-  Kč,  výnosy byly celkem
50.306,- Kč a získali jsme dotace ve výši 13.936,- Kč.

 Distribuce kompostérů – smlouvy se spoluobčany jsou již podepsány a nyní dochází k předávání kompostérů, 
kdy jsou buď přebírány přímo občany nebo jsou rozváženy. O distribuci se stará pan místostarosta.

 Nemocnice Frýdlant – k situaci kolem nemocnice se sešel na mimořádném zasedání DSO Mikroregion, kde byli
zástupci obcí informováni o dění v nemocnici a o průběhu jednání mezi městem Frýdlant a společností EUC.
Přítomni  byli  zástupci  Krajské  nemocnice  Liberec  a  ředitel  krajské  záchranky.  Situace  není  vůbec  příznivá.
Majitel Nemocnice Frýdlant společnost EUC nechce nadále provozovat lékařskou pohotovost.

Místostarosta – má město šanci na výpověď té nevýhodné nájemní smlouvy?
Starosta – podle názoru právníků, teď už ano, protože porušuje její ustanovení. Bohužel se ale musí najít jiné řešení
zajištění zdravotní  péče, které zatím není v dohlednu. Veškeré vybavení, včetně zaměstnanců, patří  společnosti
EUC.

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere poskytnuté informace na vědomí.
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K     bodu programu RŮZNÉ – Myslivecké sdružení Kunratice – zahrady – pomník svatého Huberta:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostí Mysliveckého sdružení Kunratice – zahrady. Myslivci se obracejí  
na obec se žádostí o finanční podporu pro záměr vybudování památníku svatému Hubertovi, který je patronem
lovců  
a  myslivců.  Tento  památník  chtějí  vybudovat  u  Sedmi  cest.  Půjde  o  kmen  s loveckými  reliéfy  a  plaketou  
s vyobrazením motivu svatého Huberta. U památníku bude instalována lavička pro návštěvníky. Celkové náklady
budou přibližně 60 tisíc korun. Navrhuji podpořit záměr částkou 15 tisíc korun.
Mgr. Jana Runkasová – lavičku také budou dělat oni?
Starosta – ano. Vše má proběhnout na jaře, pak bude slavnostní odhalení, kam pozvou všechny z obce.
Jiřina Lukášová – já bych dorovnala do 20 tisíc, jako u ostatních.
Starosta –  ostatní  dostávají  každý  rok  více,  než  myslivci.  Pomáhají  obci  při  různých  příležitostech.  Ať  je  to
Kunratická stopa nebo úklid obce. Udělali brigádu na prořezání obecní cesty do lesa k závoře.
Mgr. Jana Runkasová – z jaké položky se to vezme?
Starosta – lesní hospodářství.

Usnesení číslo
10/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve
výši 15 000,- Kč žadateli Mysliveckému spolku Kunratice – zahrady, IČ 46746081, se sídlem
Žitavská  3008,  Větrov,  464  01  Frýdlant  za  účelem  vybudování  pomníku  Sv.  Huberta  a
zároveň  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  se  žadatelem  a  pověřuje  starostu  k
jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdržely se Marcela Pažoutová a Miroslava Mervová.

K     bodu programu RŮZNÉ – Liberecký kraj – žádost o dotaci z POV – oprava místní komunikace 2c:  
Pan starosta  informoval  zastupitele  o  možnosti požádat  Liberecký  kraj  o  poskytnutí dotace na opravu místní
komunikace 2c, na níž jsme požádali ministerstvo pro místní rozvoj. Je to ze stejného programu, z  něhož jsme
dvakrát úspěšně čerpali peníze na rekonstrukci kulturáku. Jedinou podmínkou je, že financování z  dotací nesmí
překročit 80% celkových nákladů.
Jiřina Lukášová – kdy bychom začali s opravou té cesty?
Starosta – až budeme vědět , že peníze máme, uděláme výběrové řízení na dodavatele stavby a pak začneme dělat.

Usnesení číslo
11/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace 
na projekt  „Oprava místní  komunikace 2c v Kunraticích“ do Programu obnovy venkova
Libereckého kraje a zároveň se zavazuje vyčlenit finanční prostředky na vlastní podíl.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu  programu  RŮZNÉ  –  DSO  Mikroregion  Frýdlantsko  –  smlouva  o  správě  cizího  majetku  a  souhlas  s  
převodem rozhlasů:
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s  návrhem  smlouvy  o  správě  cizího  majetku,  která  se  vztahuje
k bezdrátovému rozhlasu a hladinoměru. Smlouva upravuje povinnosti obcí při údržbě a provozování bezdrátových
rozhlasů a hladinoměrů.  Tento majetek byl pořízen prostřednictvím DSO Mikroregionu Frýdlantsko a po dobu
udržitelnosti projektu musí splňovat veškeré podmínky dotačního titulu, z něhož byl financován. Udržitelnost končí
v roce 2021. Po tomto roce přejde majetek z vlastnictví mikroregionu do vlastnictví jednotlivých obcí.
Poslední  usnesení  se  vztahuje  k  dalšímu  společnému  projektu  Mikroregionu,  na  němž  v  současnosti
spolupracujeme  s Heřmanicemi,  Dětřichovem  a  Frýdlantem.  Tím  je  cyklostezka  „Heřmanička“.  Pro  vyjádření
společné vůle spolupracovat na dalších etapách příprav a následné realizace jsme společně s  dotčenými obcemi a
městem a Mikroregionem vytvořili Memorandum o této spolupráci. Členové Mikroregionu ho na dnešním jednání
jednomyslně schválili a nyní je řada na zastupitelstvech dotčených obcí.

Usnesení číslo
12/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje uzavření smlouvy o správě cizího
majetku  s DSO  Mikroregionem  Frýdlantsko,  jejímž  předmětem  je  správa  bezdrátového
varovného a vyrozumívacího systému na území obce Kunratice a pověřuje starostu obce
k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
13/2018

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  s  převodem  majetku  v podobě
bezdrátového  varovného  a  vyrozumívacího  systému na  území  obce  Kunratice  od  DSO
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Mikroregion  Frýdlantsko  a  s  jeho  nabytím  do  majetku  obce  a  pověřuje  starostu  obce
k podpisu příslušné smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
13a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje uzavření Memoranda o spolupráci 
na přípravě a realizaci  cyklotrasy na bývalém tělese “Heřmaničky” s obcemi Dětřichov  
a Heřmanice, s městem Frýdlant a s DSO Mikroregionem Frýdlantsko a pověřuje starostu
obce k podpisu smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Místostarosta – co se bude dělat v kabinách?

o starosta – ve spodní části se dělá posilovna.

 Miroslava Mervová – reklamace jsou vyřešeny?

o Starosta – kromě jedné, u níž se čeká na lepší počasí, jsou vady odstraněny.

 Miroslava Mervová – u chodníku se čeká také na počasí?

o Starosta – ano. Čeká se na počasí a na firmu, která dokončuje jinou zakázku.

 Mgr. Jana Runkasová – dveře na terasu hospody budou kdy?

o Starosta – budou během března. Vyjdou na 35 tisíc korun.

 Jiřina Lukášová – co  budeme ještě letos dělat v hospodě?

o Starosta – v současnosti se maluje sklep. Letos ještě musíme opravit rozvod vody.

 Miroslav Liška – na sále je dodělaná podlaha.

o Starosta – ano, dopoložily se parkety a opraveny byly podlahy v šatně a na chodbě u vchodu do

sálu.

 Mgr. Jana Runkasová  - pingpongové stoly tam budou napořád.

o Starosta – ano, budou k dispozici během zimních měsíců. Mohou je využít i dospělí.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:05 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 1/2018

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 9. února 2018
Mgr. Jana Runkasová ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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